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Reactie op de vragen van de heer Overbeek en de heer Menges over 
toegankelijkheid. Ten behoeve van het verslag van de 
Commissievergadering ZCW d.d. 18 december 2006

De concernstaf is door GS aangewezen als trekker. Het beleid is momenteel in 
uitvoering op concernniveau. Het betreft immers een totale inventarisatie van alle 
portefeuilles. Juist door deze opdracht op concernniveau neer te leggen wordt er 
gezorgd voor eenduidigheid, en wordt voorkomen dat alle gedeputeerden hun eigen 
invulling geven aan de subsidievoorwaarden. 
 
De opmerkingen/vragen van de heren Overbeek en Menges zijn doorgegeven aan 
degenen die de opdracht (t.w. CS, Sandra Munsel) hebben gekregen om te 
onderzoeken waar er ruimte is in verordeningen om een eis ten aanzien van 
toegankelijkheid op te nemen. Zij onderzoeken tevens waar en hoe deze 
opmerkingen kunnen worden opgenomen. 
 
Waar nodig zal door CS een beroep worden gedaan op de expertise van de 
beleidsmedewerkers van sector Maatschappelijke Ontwikkeling. De betrokken 
beleidsmedewerker MO onderhoudt zelf ook contact met CS over dit dossier, zodat 
vanuit MO een vinger aan de pols wordt gehouden, en de voortgang wordt bewaakt. 
 
Er is contact geweest met Clientenbelang Utrecht over deze opdracht (inmiddels ook 
vervolgafspraak gepland). Clientenbelang heeft toegezegd mee te willen denken 
over het formuleren van toegankelijkheidseisen. Als blijkt dat de expertise van een 
bouwkundig adviseur toegankelijkheid nodig is, wordt deze ingeroepen door CS. De 
beleidsmedewerker MO zal er voor zorgen dat de contacten worden gelegd. 
 

Opmerkingen en vragen van de heer Overbeek en de heer Menges:

1) Als de provincie in haar voorwaarden opneemt dat de subsidie alleen wordt toegekend als alle 
burgers hier gebruik van kunnen maken en de aanvrager kan aantonen dat in dit speciale geval zij van 
deze voorwaarde ontheffing wil ligt de bewijslast bij de aanvrager en niet bij de provincie. 
2) Als alle gedeputeerden eigen invulling gaan geven aan subsidievoorwaarden krijgen we een 
ongelijke situatie. 
3) In de notitie wordt het begrip toegankelijkheid toegespitst op fysieke toegankelijkheid, bij het project 
Pretty Women staat men bijvoorbeeld niet stil hoe dove meisjes getraind kunnen worden of hoe 
meisjes met een licht verstandelijke beperking kunnen worden ondersteund. Het begrip 
toegangkelijkheid moet men bekijken vanuit de bereikbaarheid en de bruikbaarheid. 
4) In de recente verordening van de Verenigde Naties is nog eens onderschreven dat mensen met 
beperkingen niet gediscrimineerd mogen worden, de doordenking van dit uitgangspunt vind ik niet 
terug in de notitie die we ter kennisname in de vergadering voorgelegd kregen. 
5). Wie gaat de toegankelijkheidseisen formuleren en wordt de bouwkundig adviseur toegankelijkheid 
daarbij betrokken? 


